



Wine & Spirit Education Trust (WSET) Level 1 Qualification
國際認可葡萄酒一級證書課程

FOUNDATION CERTIFICATE IN WINES 國際認可葡萄酒一級證書課程

The course provides the basic knowledge of wine for those are preparing for their first job in F&B and wine industry, and wine enthusiasts in a structured way.

本課程旨在為有志加入餐飲或葡萄酒行業的人士做好準備，以及讓熱愛葡萄酒的初學者有系統地學習葡萄酒的基本知識。

Chapter 章節	Area Covered 課程內容
1	<ul style="list-style-type: none"> - Introduction to Wine and Wine Tasting - Main Grape Varieties and Countries - 葡萄酒概術及品酒方法 - 主要葡萄品種及產酒國家
2	<ul style="list-style-type: none"> - The Storage and Service of Wine - Social Responsibility - 儲存和葡萄酒服務 - 社會責任
3	<ul style="list-style-type: none"> - An Introduction to Food and Wine Pairing - Review of Learning and Examination - 食物與葡萄酒搭理論和實習 - 復習課程及考試

Examination 考試形式:

A closed-book examination that consists of 30 multiple-choice questions worth one mark each 通過30條題目的選擇題測試，即可獲得國際認可的證書

Exam Duration 考試時間:

45 Minutes 45分鐘

Passing Grade 合格要求:

Candidates must achieve a pass 70% in the MC paper

學生必須在選擇題中至少答對70%

Course Fee 課程學費: HK \$ 2,200 **(French GourMay 優惠價: HK\$1,600)**

(Includes tuition, wine tasting, WSET Level 1 copyright materials and examination fee)

(學費已包括課程導師、紅酒、WSET 指定教材及考試費用)



報名:



WSET
APPROVED
PROGRAMME PROVIDER

The Hong Kong Wine School is a WSET Approved Programme Provider. The Certificate and Advanced Certificate Programmes in Wines & Spirits are led by WSET Certified Tutors using the official WSET copyright materials.

香港紅酒學校獲英國葡萄酒及烈酒教育基金會授權提供國際認可證書課程。課程均由WSET認可導師親身教授及使用WSET指定教材。本校考試合格學員，可獲由英國葡萄酒及烈酒教育基金會頒發認可證書。